2025年国际本科生暑假及秋季学期报到注册的通知

各位同学:

为做好 2025 年暑假及秋季学期报到注册安排,现将有关事宜通 知如下:

- 一、**暑假时间**: 2025 年 7 月 21 日 (周一) 开始至 9 月 14 日 (周日) 结束, 2025 年 9 月 15 日 (周一) 上课。
 - 二、开学报到注册

时间: 2025年9月14日(周日)

方式:请在闵行校园内或徐汇校园内登录交我办 APP 或者"我的数字交大"(链接: https://my.sjtu.edu.cn),点击"本科生"找到"留学生在线注册"进行线上报到注册。

注意事项:

- 1、国际本科生须在校园内提交注册申请。
- 2、申请复学的学生,先办理复学手续,缴纳学费后登录交我办APP或者"我的数字交大"(链接: https://my.sjtu.edu.cn)进行线上报到注册。
- 3、因病或其它原因不能按时返校的同学,应提前与学院(系) 联系请假事宜。

特别提醒:

1、根据教育部第 41 号令及学生手册的规定,无故逾期不办理注册手续的学生将以退学处理。

2、注册手续包含报到与学费缴纳。

祝大家暑假愉快平安!

上海交通大学留学生发展中心 2025 年7 月18日 Notice on Summer Vacation and Registration for the Fall Semester of 2025 for Current International Undergraduate Students

Dear students:

The arrangements for the summer vacation and registration for the fall semester of 2025 are hereby notified as follows:

1. **Summer vacation time**: From Monday, July 21st 2025 to Sunday, September 14th, 2025. Classes will start on Monday, September 15th, 2025.

2. Semester registration

Time: Sunday, September 14th, 2025

Method: Please log on to the 交我办 App or "My SJTU" (Link: https://my.sjtu.edu.cn) on the Minhang campus or Xuhui campus, click on "Undergraduate" and find "Online Registration for International Students" to register online.

3. Students unable to return to school on time due to illness or other reasons must contact their college or department in advance to request leave.

Notes:

- 1. International undergraduate students must submit their registration applications on campus.
- 2. Students who apply for continuation of studies should complete the continuation application procedures first, pay the tuition fee, and then register on the 交我办 App or "My SJTU" (Link: https://my.sjtu.edu.cn).

3. According to the Ministry of Education Order No. 41 and the student handbook, students who do not complete the registration process on time without a valid reason will be considered as having withdrawn.

4. Registration procedures include online registration and tuition fee payment.

We wish you all a happy and safe summer vacation!

International Student Center, SJTU

July 18th, 2025